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Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks 

 

 

Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Juris Krievs, 

deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Rihards Melgailis, deputāte 

Inita Nagņibeda 

 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Mārtiņš Cimermanis – mācību dēļ 

deputāts Jānis Kalniņš – slimības dēļ 

 

 

Sēdē piedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista 

Sondore, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, juriste Agnese Strazdiņa, Izglītības, 

kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, sabiedrisko 

attiecību speciālistes Diāna Goldmane un Andra Matuļenko, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta Sporta nodaļas vadītāja Līga Rimševica, Administratīvā 

departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāte Ināra Pētersone, Izglītības nodaļas metodiķe-vispārējās izglītības jomā Līga 

Kirilko, Bauskas apvienības pārvaldes Bauskas pilsētas nodaļas vadītāja Dace Šķiliņa, izglītības 

iestādes “Vecsaules pamatskola” direktore Aija Spriņķe, izglītības iestādes “Bauskas pilsētas 

pamatskola” direktors Jānis Rumba, pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” direktore Irīna 

Freimane, biedrības “Bauskas vecpilsēta” pārstāve Egija Stapkēviča, laikraksta “Bauskas 

Dzīve” žurnālists, biedrību “ViedDoma” un “Bauskas prātnieks” pārstāvis Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

mailto:pasts@bauska.lv
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Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” attīstības 

plāna saskaņošanu. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Bauskas pilsētas 

pamatskola” attīstības plāna saskaņošanu. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Vecsaules 

pamatskola” nolikumā. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta”. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs informē par papildus iesniegtiem 4 jautājumiem, lūdz balsot par šo 

jautājumu iekļaušanu papildus darba kārtībā.  

R.Melgailis izsakās, ka papildus darba kārtības 8.jautājumu vajadzētu izskatīt kā pirmo. 

R.Ābelnieks piekrīt, ka tas būtu korektāk, bet darba kārtība tiks skatīta pēc apstiprinātās kārtības, 

uz nākamajām komitejas sēdēm var precizēt jautājumu izskatīšanas secīgumu. 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 5., 6., 7. un 8.jautājumu. 

 

Papildu darba kārtība: 

5.    Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola”    

reorganizāciju. 

6.    Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu. 

7.    Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

8.    Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu. 

 

 

1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” attīstības 

plāna saskaņošanu. 

(I.Freimane, I.Nagņibeda, R.Ābelnieks, J.Krievs) 

Ziņo: I.Freimane. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pirmsskolas izglītības iestādes attīstības plāna 

saskaņošanu.  

 I.Nagņibeda jautā par piebūves projekta izstrādei pieejamajiem finanšu līdzekļiem. 

I.Freimane atbild, ka paļaujas uz pašvaldības palīdzību; pirmsskolas izglītības grupas ir 

pārpildītas, vietu nav iekļaujošās izglītības programmas nodrošināšanai. 
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 R.Ābelnieks jautā par nākotnes redzējumu. I.Freimane atbild, ka ir vēl viena 

pirmsskolas izglītības iestāde, kurā iespējams ir vietas, bet jāskata kopaina. J.Krievs 

papildina, ka Iecavā ir tendence iedzīvotāju skaitam palielināties, arvien vairāk pilsētu 

izvēlas kā dzīvesvietu. I.Freimane izsaka cerību par pielāgotas vides izveidi ar saules paneļu 

sistēmu, jo vasaras periodā ūdens tiek sildīts, izmantojot elektrību.   

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības Iecavas pirmsskolas izglītības 

iestādes “Dartija” attīstības plāna saskaņošanu”. 

 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Bauskas pilsētas 

pamatskola” attīstības plāna saskaņošanu. 

 

(J.Rumba, I.Nagņibeda) 

 

Ziņo: J.Rumba. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izglītības iestādes attīstības plāna saskaņošanu.  

 I.Nagņibeda jautā par vietu trūkumu sporta nodarbībām. J.Rumba atbild, ka skolā ir 

neliela sporta zāle, nodarbību stundu skaits tika palielināts līdz 3 nodarbībām, šobrīd reizi nedēļā 

izmanto sporta nama “Mēmele” telpas nodarbībām; risinājums varētu būt peldbaseina nodarbību 

organizēšana, lai atvieglotu sporta nodarbību telpu grafiku. J.Rumba izsaka vēlmi pēc jaunas 

sporta zāles, kuru ietilpināt skolas sporta laukumā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes 

“Bauskas pilsētas pamatskola” attīstības plāna saskaņošanu”. 
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3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Vecsaules 

pamatskola” nolikumā. 

 

(A.Spriņķe) 

 

Ziņo: A.Spriņķe. 

 Nepieciešams veikt grozījumus nolikumā, papildinot nolikumu 11.6. un 11.7. 

apakšpunktus attiecīgi “speciālās pirmsskolas izglītības programma izglītojamajiem ar valodas 

traucējumiem” un “speciālās pirmsskolas izglītības programma izglītojamajiem ar jauktiem 

attīstības traucējumiem”. Jautājumu  nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības 

iestādes “Vecsaules pamatskola” nolikumā”. 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta”. 

 

(D.Šķiliņa, I.Nagņibeda, E.Stapkēviča, R.Ābelnieks, A.Strazdiņa, J.Krievs) 

 

Ziņo: D.Šķiliņa. 

 Pašvaldībā saņemts biedrības “Bauskas vecpilsēta” iesniegums ar lūgumu nodot biedrībai 

pašvaldībai piederošās telpas Pasta ielā 5, Bauskā bezatlīdzības lietošanā kopienas centra 

izveidei, kā arī izvērtēt iespēju daļēji vai pilnā apmērā segt kopienas centra komunālos 

maksājumus pirmos tā pastāvēšanas gadus. Sagatavots lēmuma projekts par telpu 312,9 m2 

platībā nodošanu bezatlīdzības lietošanā uz 5 gadiem.  

 I.Nagņibeda izsaka atbalstu iecerei un jautā, vai biedrībai ir finanšu līdzekļi komunālo 

pakalpojumu maksājumu segšanai. 

E.Stapkēviča atbild, ka biedrība kopā ar citām sabiedriskajām organizācijām apņēmusies 

izveidot kopienas centru ar mērķi stiprināt nevalstisko organizāciju un to sadarbību dzīves 

kvalitātes celšanai pilsētā un novadā; iesniegumā tika minēts, ka atbalsts komunālo pakalpojumu 

apmaksai būtu nepieciešams, apzinātas iespējas, kā varētu stiprināt savu darbību un ar laiku 

ieņēmumus gūt; izsaka lūgumu pārskatīt līguma darbības termiņu, nosakot to garāku, jo telpas ir 

sliktā stāvoklī, uzreiz nav izmantojamas – nepieciešams veikt remontu, nav apkures, labierīcību, 

nav pieslēgta elektrība. Uzsver, ka telpas būs atvērtas ikvienai iniciatīvai, t.sk., jaunajiem 

uzņēmējiem, bet šobrīd ir nepieciešams finansiāls atbalsts. Šobrīd ir izveidota 14 personu rīcības 

grupa, kuras pirmais uzdevums ir apgūt šīs telpas.  

 I.Nagņibeda iesaka pašvaldībai izskatīt iespēju piešķirt līdzekļus starta kapitālam no 

neparedzētiem līdzekļiem, jo šī iniciatīva tiek veidota sabiedrības labā un Vecpilsētas 

atdzimšanai, un piekrīt līguma termiņa pagarināšanai. 
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 E.Stapkēviča papildina, ka iecerēts startēt konkursos, kuros ir savi kritēriji, līdz ar to 

līguma termiņam vajadzētu būt vismaz 10 gadi. R.Ābelnieks piekrīt termiņa 10 gadu 

piemērošanai. A.Strazdiņa papildina, ka šādu termiņu var noteikt, bet saistībā par komunālo 

pakalpojumu apmaksu, īpašuma uzturēšanu – tā ir biedrības atbildība.  

 J.Krievs jautā, vai ir zināmas komunālo maksājumu izmaksas. E.Stapkēviča atbild, ka 

nav zināmas. J.Krievs turpina, vai novadā tiek īstenota prakse biedrībām kaut ko piešķirt par 

velti; ja to vēlamies realizēt, jāizstrādā vienota sistēma. R.Ābelnieks atbild, ka bezatlīdzības 

lietošanā telpas ir piešķirtas vairākām organizācijām, komunālo maksājumu izdevumu segšanai 

šādas prakses novadā nav. J.Krievs nosaka, ka jābūt skaidrākām līguma attiecībām, kas tieši tiks 

izdarīts noteiktajos 10 gados, jāapzina izmaksas arī biedrības un to sadarbības partneru starpā. 

Atbalsta telpu nodošanu biedrībai bezatlīdzības lietošanā.  

 E.Stapkēviča turpina, ka telpas plānots apgūt pēc domes lēmuma pieņemšanas, rīcības 

grupai ir savi materiāli, instrumenti, lai sāktu remontu telpās; biedrība “ViedDoma” vēlas jau 

maijā uzsākt darbību 2 telpās.  

 U.Varnevičs papildina, ka komunālo pakalpojumu izmaksas varētu būt no 5-7 tūkstoši 

EUR gadā; šo izmaksu nosegšanai ir rasta iespēja dalībai projektā, kas paredz šo pakalpojumu 

izdevumu nosegšanu, ja tas neizdosies, tad ziemas periodā aktīva darbība nebūs iespējama; 

telpas nepieciešamas projektu finanšu līdzekļu piesaistei, nodrošinot vides pieejamību; šobrīd 

plāns ir līdz vasarai sakārtot telpas, lai vasarā ir, kur darboties.  

 E.Stapkēviča informē par sagatavoto prezentāciju, sadarbības partneriem, plānotajām 

aktivitātēm telpās Pasta ielā 5, Bauskā un Rātslaukumā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

  

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt līguma darbības laiku, nosakot to uz 10 gadiem,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, 

Bauskā daļas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Bauskas vecpilsēta”” ar labojumiem. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

reorganizāciju. 
 

(A.Ozoliņa, V.Gailums, R.Ābelnieks, S.Lineja, R.Melgailis, J.Krievs) 

 

Ziņo: A.Ozoliņa. 

 Salīdzinot izglītojamo kopējo skaitu 1.-6.klasei, ir tendence tā samazinājumam, kā arī 

2023.gadā nav saņemts neviens pieteikums uz rindu pirmsskolas grupās. Tika izveidota darba 

grupa ar mērķi izvērtēt izglītības iestādes efektivitāti un konkurētspējīgas izglītības 

nodrošināšanu. Pēc Izglītības un zinātnes ministrijas noteiktajiem kritērijiem izglītības iestāde 

neatbilst nevienam no kritērijiem – klases ir apvienotas, apvienotajās klasēs izglītojamo skaits ir 
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zem 10 skolēniem, tuvākā izglītības iestāde atrodas 12 km attālumā, Stelpē reģistrēto izglītojamo 

plūsma sadalīta vairākās tuvākajās teritorijas izglītības iestādēs, viena izglītojamā izmaksas 

sastāda 353,37 EUR, kas ir lielākās novadā. Secināms, ka, lai ievērotu pašvaldības finanšu 

līdzekļu un mantas lietderīgu izmantošanu, izglītības iestādei uzsākama reorganizācija to 

likvidējot līdz šī gada 31.augustam.  

 V.Gailums jautā, kas notiks ar pedagogiem. A.Ozoliņa atbild, ka pedagogi strādā citās 

skolās; pirmsskolas izglītības pedagogi turpina darbu. R.Ābelnieks papildina, ka pedagogi 

nodarbināti vairākās izglītības iestādēs; bija variants Stelpes sākumskolu pievienot Vecumnieku 

vidusskolai, pedagogi bija norādījuši, ka šādu variantu neatbalsta un darba attiecības neturpinās. 

Informē par darba grupā risinātajiem jautājumiem saistībā ar izglītības iestādes reorganizāciju, 

skolēnu nogādāšanu Vecumnieku vidusskolā.  

 S.Lineja jautā, vai šis process ir saskaņots ar Vecumnieku vidusskolas direktori. 

A.Ozoliņa apstiprina. R.Ābelnieks papildinot, norāda, ka līdz šim pastāvējis konflikts starp 

Stelpes sākumskolu un Vecumnieku vidusskolu; skolas ēkas apsaimniekošana paliek 

Vecumnieku apvienības pārvaldes atbildībā, turpmāk telpas izmantos pirmsskolas izglītības 

nodrošināšanai, kā arī tās varētu pielāgot kultūras dzīvei, pagastu nodaļas darbam un doktorātam. 

 R.Melgailis uzsver, ka prioritāri telpas ir izmantojamas pirmsskolai, ir nepieciešams 

nodrošināt arī aprīkojumu amatierkolektīviem.  

 J.Krievs jautā par likvidācijas plānu. A.Ozoliņa atbild, ka plāns nav nepieciešams. 

Jautājumu nav, notiek balsošana.  

   

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes 

“Stelpes sākumskola” reorganizāciju”. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu. 

(E.Paičs, I.Nagņibeda, R.Ābelnieks, S.Lineja, J.Dūmiņš, J.Krievs, A.Okmanis, R.Melgailis) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Pašvaldības saistošajos noteikumos “Bauskas novada pašvaldības nolikums” noteikts, 

ka atsevišķu pašvaldības funkciju pildīšanai dome izveido Ētikas komisiju. Izstrādāts Ētikas 

kodekss un Ētikas komisijas nolikums, nepieciešams apstiprināt Ētikas komisiju, nosakot 

tās sastāvā 5 personas. 

 I.Nagņibeda atbalsta Ētikas komisijas apstiprināšanu, bet norāda, ka bija nepieciešams 

diskutēt par komisijas sastāva kandidātiem; ja tajā darbosies administrācijas darbinieki, vai 

tā darbosies objektīvi. Piemin kā objektīvu kandidāti Ēriku Pulksteni.   

 R.Ābelnieks atbalsta lēmuma projektā noteikto komisijas sastāvu. 

 S.Lineja norāda, ka sabiedrības pārstāvim jau gadu ir darbnespēja, vai būs spējīgs 

darboties komisijā. E.Paičs atbild, ka ar kandidātu ir sazinājies un viņš apstiprinājis dalību 

komisijā.  
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 J.Dūmiņš aicina vairāk iesaistīt sabiedrības pārstāvjus un mazāk administrācijas 

darbiniekus. R.Ābelnieks papildina, ka pēc pieredzes sabiedrības pārstāvjus ir grūtāk 

pārliecināt darboties komisijās. J.Dūmiņš atgādina, ka deputāti varētu ierosināt 

kandidatūras.  

 I.Nagņibeda izsaka priekšlikumu par komisijas priekšsēdētāju virzīt Administratīvā 

departamenta vadītāju L.Kausinieci; komisijā vajadzētu būt vienam administrācijas 

pārstāvim.  

 J.Krievs akcentē, ka nolikums un ētikas kodekss ir kā pašvaldības administrācijas 

darba vērtējums, arī deputāti ir tam piederīgi; izsakās, vai nepieciešams sabiedrības 

pārstāvis komisijas sastāvā, vai varēs izvērtēt administrācijas konfliktsituācijas no malas. 

Atbalsta L.Kausinieces komisijas priekšsēdētājas kandidatūru, arī pārējiem komisijas 

locekļiem jābūt no administrācijas. R.Ābelnieks papildina, ka nepieciešams L.Kausinieces 

viedoklis. 

 A.Okmanis izsaka priekšlikumu deputātu darba sanāksmē izskatīt komisijas 

kandidatūras, būtiskāks ir komisijas nolikums un Ētikas kodekss.  

 I.Nagņibeda piebilst, ka Ētikas komisija nevērtēs darbu, bet gan rīcību un uzvedību, 

piekrīt šo jautājumu pārrunāt sanāksmē. 

 R.Melgailis izsakās par Saeimas komisiju, norādot, ka E.Paičs pēc darba pienākumiem 

var daudzas lietas atrisināt, un viņam esot komisijā nav loģiska pamatojuma. 

 A.Okmanis izsaka priekšlikumu, šo jautājumu izņemt no nākamo komiteju darba 

kārtības, jo par to nepieciešamas diskusijas, pieņemot šo ziņojumu zināšanai.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana 

 

 

Nolemj: atlikt darba kārtības jautājumu “Par Bauskas novada 

pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu”. 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

(E.Paičs, J.Krievs, R.Ābelnieks, A.Okmanis, R.Melgailis) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Sagatavots lēmuma projekts Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanai, kurā norādītas 

komisijas funkcijas, tiesības, darba struktūra un organizācija. Informē par svarīgākajiem 

punktiem.  

 J.Krievs izsaka priekšlikumu par nolikuma 13.p. – jābūt visiem pieciem komisijas 

locekļiem, lai komisija būtu lemtspējīga; 14.p. priekšlikums – komisijas locekļi nevar 

atturēties balsojumā vai nebalsot; norāda uz 17.p. par personas datu aizsardzību, vai 

izvērtētas visas nianses;  33.p. par deputātu informēšanu par komisijā pieņemto lēmumu 

kārtējā domes sēdē, priekšlikums – par to informēt domes sēdes slēgtajā daļā. E.Paičs 

atbild, ka audioieraksti tiek veikti, diskusijās nemin konkrētus vārdus; par domes sēdēm – 

tiks precizēts. R.Ābelnieks papildina par kvorumu, ka 3 būtu pietiekošs sastāvs.  

 A.Okmanis jautā par audioieraksta vajadzību, jo nosakot tā nepieciešamību, jārēķinās 

ar tā glabāšanas laiku, datu nodošanu citām personām. E.Paičs atbild, ka precizēs šī punkta 

nepieciešamību.  

 R.Melgailis izsakās par Saeimas pieredzi, norādot, ka kārtējā sēdē tika noziņots par 

deputātu pārkāpuma pieņemtajiem mēriem, paziņojumam nav jābūt slēgtajā daļā. 

R.Ābelnieks un J.Krievs piekrīt šim apgalvojumam. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

   

Par lēmumu balso: "par"  -  7 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Juris 
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Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

izskatīt ieteikto priekšlikumu piemērošanu nolikumā, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

Plkst.10:20 aiziet deputāte I.Nagņibeda. 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu. 

(E.Paičs, R.Melgailis, A.Okmanis) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Pašvaldības noteikumi “Ētikas kodekss” nosaka pašvaldības valsts amatpersonu un 

darbinieku vērtības un ētiku, uzvedību un  rīcību saskaņā ar profesionālās ētikas 

pamatprincipiem. Sagatavots lēmuma projekts par noteikumu apstiprināšanu. 

 R.Melgailis jautā, vai līdz šim ir bijušas kādas problēmas saistībā ar lobēšanu. E.Paičs 

atbild, ka nav bijušas, šis punkts iekļauts labas pārvaldības principa nodrošināšanai. 

 A.Okmanis jautā par 16.4.p. – publiski atklāt informāciju, kā tas publiski tiks īstenots; 

vai darbiniekam jāgatavo kāds dokuments, lai šo punktu izpildītu. E.Paičs pieņem 

korekcijai šajā punktā svītrot vārdu “publiski”.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Inita Nagņibeda) 

Nolemj: 

svītrot kodeksa 16.4.p. vārdu “publiski”, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 12.aprīlī plkst.10:26. 
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Komitejas priekšsēdētājs    Raitis Ābelnieks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 
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